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Abstract (en)
[origin: CN112144227A] The invention relates to a water-conducting household appliance (1, 1a) having a housing (5) and a door unit (13, 13a),
wherein the door unit (13, 13a) comprises an observation window (19). The water-conducting household appliance has a projection surface (20,
20a), the projection surface (20, 20a) being arranged in the region of the observation window (19). The water-conducting household appliance has
a projection unit (39, 39a) which is suitable for projecting a projection image (23, 23a) onto the projection surface (20, 20a). The water-conducting
household appliance (1, 1a) has an operatingunit (25, 25a) which is designed to operate the water-conducting household appliance (1, 1a), wherein
the door unit (13, 13a) comprises the projection unit (39, 39a), the projection surface (20, 20a)and the operating unit (25, 25a).

Abstract (de)
Es wird ein wasserführendes Haushaltsgerät (1, 1a) mit einem Gehäuse (5) und einer Türeinheit (13, 13a), wobei die Türeinheit (13, 13a) ein
Sichtfenster (19) umfasst, mit einer Projektionsfläche (20, 20a), wobei die Projektionsfläche (20, 20a) im Bereich des Sichtfensters (19) vorgesehen
ist, mit einer Projektionseinheit (39, 39a), wobei die Projektionseinheit (39, 39a) geeignet ist, ein Projektionsbild (23, 23a) auf die Projektionsfläche
(20, 20a) zu projizieren, mit einer Bedieneinheit (25, 25a) wobei die Bedieneinheit (25, 25a) zum Bedienen des wasserführenden Haushaltsgeräts
(1, 1a) ausgebildet ist, wobei die Türeinheit (13, 13a) die Projektionseinheit (39, 39a), die Projektionsfläche (20, 20a) und die Bedieneinheit (25,
25a) umfasst.
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